
      Protokół z I Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 17 grudnia 2018r. godz. 1800 
 

Porządek obrad I Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Otwarcie Sesji 

2. Ślubowanie członków Rady Dzielnicy 

3. Przedstawienie projektu porządku obrad 

4. Wybór Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy 

5. Oświadczenia i komunikaty     

 

ad.1. Otwarcie Sesji 

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 21 osób), I sesję otworzył Pan Łukasz Sęk Radny Miasta 

Krakowa witając wszystkich zebranych. 

Obecni wg załączonej listy. 

Następnie Przewodnicząca Dzielnicowej Komisji Wyborczej Pani Klaudia Nowakowska wręczyła 

nowo wybranym członkom Rady Dzielnicy XVII zaświadczenia o wyborze, Pan Łukasz Sęk wręczył 

gratulację od Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. 

 

ad.2.  Ślubowanie członków Rady Dzielnicy 
Prowadzący obrady Pan Łukasz Sęk odczytał rotę ślubowania, a każdy, kolejno wywołany Członek 

Rady złożył ślubowanie. 

 

ad.3. Przedstawienie projektu porządku obrad 

Pan Łukasz Sęk przystąpił do ustalania porządku obrad I Sesji Rady Dzielnicy XVII VIII Kadencji 

informując, że stosownie do postanowień § 29 ust. 1 Statutu w sprawie nagłej, wymagającej podjęcia 

natychmiastowych rozstrzygnięć Rada może, przy ustalaniu porządku obrad, na pisemny wniosek co 

najmniej 1/2 statutowego składu Rady, odstąpić od wymogu określonego w § 27 ust. 3.  

i ust. 5. Statutu, czyli obowiązku przedłożenia projektu uchwały Przewodniczącemu w terminie co 

najmniej 8 dni przed sesją oraz zamieszczenia na stronie internetowej Dzielnicy oraz na tablicy 

ogłoszeń Dzielnicy. Projekty uchwał odpowiadające wymogom określonym w § 27 ust. 1 i 2 Statutu, 

zgłaszane w trybie określonym w ust. 1., nie wymagają opinii komisji i Zarządu. 

Projektodawcą uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy XVII jest  grupa 

radnych  

W myśl powyższych przepisów warunkiem procedowania przedmiotowego projektu jest 

wprowadzenie go przy ustalaniu porządku obrad, na pisemny wniosek co najmniej ½ statutowego 

składu Rady ( co najmniej 11 głosów „za” w Radzie liczącej 21 członków). Wniosek ten wymaga 

przyjęcia przez Radę w głosowaniu jawnym, zwykłą większością głosów. 

Pan Łukasz Sęk poinformował zebranych, że wpłynął stosowny wniosek  

Następnie przystąpiono do głosowania wniosku o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy XVII do porządku obrad I Sesji. 

W głosowaniu za – 15 osób, przeciw – 3 osoby, 2 osoby wstrzymały się od głosu, wniosek o 

wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy XVII 

uzyskał wymagana większość 



Przewodniczący obrad poinformował zebranych, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu Dzielnicy XVII 

projekt porządku obrad wraz z wprowadzoną zmianą stanowi porządek obrad dzisiejszej sesji. 

 

ad.4. wybór Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy 
Przystąpiono do procedury wybory Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy, który w myśl § 51 ust. 3 

pełni funkcję Przewodniczącego Rady. Zgłoszenie  innego kandydata ( innego niż osoba wskazana w 

projekcie uchwały) może nastąpić w formie złożenia pisemnej poprawki do przedstawionego 

projektu.  

Pan St. Stroński złożył poprawkę do projektu uchwały w następującym brzmieniu:  

„Paragraf pierwszy powołanego projektu uchwały otrzymuje brzmienie: „Na Przewodniczącego 

Zarządu Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie wybiera się Pana Stanisława Madej” 

 

Pan Łukasz Sęk zapoznał zebranych z procedurą głosowania nad wyborem Przewodniczącego  

Zarządu Dzielnicy którą radni przyjęli w głosowaniu: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0  

(1 osoba nie brała udziału w głosowaniu) 

 

W celu przeprowadzenia głosowania została powołana Komisja Skrutacyjna w skład której weszli:  

Pani Jadwiga Kolasa, p. Aleksander Zdziebko, p. Katarzyna Frankiewicz, p. Lucyna Madej,  

Wszyscy wybrani wyrazili zgodę.  

Radni głosowali nad składem Komisji Skrutacyjnej:  

Nad kandydaturą p. Jadwigi Kolasy radni głosowali: za – 19, przeciw – 0, wstrzymało się – 2 

Nad kandydaturą p. Aleksandra Zdziebko radni głosowali: za – 18, przeciw – 1, wstrzymało się – 2 

Nad kandydaturą p. Katarzyny Frankiewicz radni głosowali:za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 3 

Nad kandydaturą p. Lucyny Madej radni głosowali: za – 19, przeciw – 1, wstrzymało się – 1 

Na Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej został wybrany Pan Aleksander Zdziebko. 

  

Przewodniczący obrad poinformował, że w określonym terminie zgłoszeni zostali następujący 

kandydaci na funkcję Przewodniczącego Zarządu: 

1/ Pan Andrzej Dziedzic 

2/ Pan Stanisław Madej 

 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie 

Prowadzący obrady zapytał czy kandydaci chcą zabrać głos. Głos zabrał p. Stanisław Madej.  

Pytania do Pana Andrzeja Dziedzica zadawał p. Jan Kawa. 

Głos zabrali: p. J. Kawa, p. L. Zaleński, p. S. Adamczyk, p. St. Madej 

 

Następnie Przewodniczący obrad zarządził 10 minut przerwy technicznej na przygotowanie kart do 

głosowania. 

Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przypomniał zebranym o sposobie głosowania. 
 

Następnie odbyło się głosowanie   
 

Po przewie na głosowanie i przeliczeniu głosów przez Komisję Skrutacyjną, Przewodniczący 

Komisji Skrutacyjnej odczytał wyniki głosowania. 

Przewodniczący obrad Pan Łukasz Sęk stwierdził, że w wyniku głosowania Przewodniczącym Rady 

Dzielnicy XVII VIII Kadencji został Pan Andrzej Dziedzic, a Rada Dzielnicy XVII podjęła uchwałę 

nr I/1/2018 z dnia 17 grudnia 2018r w sprawie wyboru Przewodniczącego  Zarządu Dzielnicy XVII  

 

 

Dalsza część I Sesji Rady Dzielnicy XVII została poprowadzona przez Przewodniczącego Dzielnicy 

XVII VIII Kadencji Pana Andrzeja Dziedzica. 

 



ad.5. Oświadczenia i komunikaty 

Przewodniczący poprosił, aby każdy Członek Rady określił w jaki sposób chce otrzymywać materiały 

na sesje Rady Dzielnicy- elektronicznie czy papierowo? Członkowie Rady Dzielnicy złożyli swój 

podpis w odpowiedniej rubryce  

Pan J. Kawa zabrał głos na temat wynoszenia kserokopii materiałów jakie wpływają do Rady 

Dzielnicy. Głos w tej sprawie zabrali również: p. A. Dziedzic, p. P. Mleczko, p. J. Kolasa, p. Wiesław 

Wojnarski, p. L. Zaleński 

Przewodniczący poinformował zebranych, że kserokopie materiałów dla Członków Rady będą 

dostępne po wykreśleniu tzw. danych wrażliwych. 

Następnie Przewodniczący poinformował zebranych, że wpłynął wniosek, podpisany przez 

6 Członków Rady Dzielnicy XVII, o zwołanie II Sesji nadzwyczajnej Rady Dzielnicy XVII VIII 

Kadencji  na dzień 21 grudnia 2018r. na godz. 18.30 

Członkowie Rady głosowali nad godziną rozpoczęcia obrad II sesji: za godziną 18:00 opowiedziały 

się 4 osoby, przeciw było 14 osób, 3 osoby wstrzymały się od głosu.   

Sesja nadzwyczajna rozpocznie się o 18:30 
 

Przewodniczący poprosił Członków Rady Dzielnicy o zgłaszanie do biura Rady Dzielnicy akcesów 

do pracy w Komisjach Merytorycznych.  
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 1940 zamknął 

posiedzenie I Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

 

 
Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 

Radny Miasta Krakowa 

 

Łukasz Sęk 


